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عنىاى الرسالح  

 (  1989 – 1980 )دور كنعاى ايفريي السياسي والعسكري في تركيا 

 :هلخص الرسالح

 – 1980 ) دور انجُزال كُعاٌ اٌفزٌٍ انسٍاسً وانعسكزي فً تزكٍا نهًذة  حىل انذراستتًحىرث      

انذي كاٌ و ، وٌعذ اٌفزٌٍ يٍ انشخصٍاث انتً أثزث فً أحذاث انتارٌخ انتزكً بشكم يباشز ،  ( 1989

ة نهجًهىرٌت انتزكٍت ، فقذ كاٌ نهذة انشخصٍت دور هاو فً انتحىلاث نه دور كبٍز فً انحٍاة انسٍاسً

الاقتصادٌت وانسٍاسٍت والاجتًاعٍت فً تارٌخ تزكٍا انًعاصز ، خصىصاً بعذ قٍادته نلإَقلاب انعسكزي 

 –و 1980 ، ورئاسته نًجهس الأيٍ انقىيً خلال يذة انحكى انعسكزي يٍ 1980انذي حذث عاو 

 .1989 حتى إستقانتت يٍ انزئاست عاو 1983و ، ثى رئاسته نهجًهىرٌت انتزكٍت انًذٍَت يُذ عاو 1983
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Title Of Thesis 

Kenan Evren political and military In Turkey (1980 – 1989) 

  

    This study centres on the political and military role of General Kenan Evrin 

in the contemporary history of Turkey for the years 1980-1989 . Gen . Evrin is 

considered a character that had a direct impact on the historical events in 

Turkey ,  for he played a major role in the economic , political and social 

changes in modern Turkey, particularly after he led the coup d'etat in 1980 and 

became the head of the national security council and finally the president of the 

Turkish Republic until his resignation in 1989 . 


